
10.4.24- Innkalling til Stakkevollan Velforeningsmøte  

Tilstede: Mona- Varden, Anita- Brattbakken, Hildegunn-Skattøra, Signe- Sørlia, Tina- Tunveien, Hege 

og Astrid- Utsikten. 

Bydelsrådet og Runvannet meldte frafall. 

Sak 1. Godkjenning av saksliste – 2 saker til eventuelt 

Sak 2. Bydelsrådet 

- Øyvind har vært på 2 møter med kommunen angående Bydelsrådsarbeid. Han informerer 

nærmere på neste møte. 

Sak 3. SIF -trenger engasjerte sjeler 

- Mail fra Roshild- leder i SIF om at de mangler folk til mange av vervene i SIF. Astrid Johansen 

melder seg fra velforeningen til SIFarbeid. I tillegg til det så skal velforeningsmedlemmene 

prøve å rekruttere folk i sine nettverk. 

Sak 4. Våren- Kulturvandring/ vårrydding/ fjering av tromsøpalmer 

- Kulturvandring – Hege tar kontakt med samtidsarkeolog som muligens kan ta vandringen og 

hører med han om det er best å ta det på vår eller høst. Ønske om at vi gjør det en søndag.  

- Vårrydding av området rundt borettslagene- Borgtun Musikkorps har tatt jobben. 

- Tromsøpalmer – kunnskap om fjerning av disse hentes inn for å vurdere om det er et arbeid 

som kan utføres. 

- Busstur til Kilpis 25. mai- informasjon sendt ut og mange er påmeldt allerede. 

Sak 5. Sløydaktivitet- ønsket om å etablere et sløyd/ praktisk tilbud i nærområdet utgikk da 

kontaktpersonen ikke var på møtet. 

Sak 6. Ørndalen aktivitets- og friluftspark- 

 

-  Arb.gr; (Signe, Knut, Anita, Tina og Hege).  



- Arrangement til høsten – lørdag 24. august kl 14. Vi prøver å finne noen fra klubben som kan 

ha litt teori med oss og så lager vi lag og spiller oss igjennom banene. Bål og kos i tillegg. 

- Hege sender mail til Henrik om andre aktiviteter i parken- hundeluftegård, røkting akebakke, 

bålplass, bydelsskatepark, sandvolleyballbane. 

Sak 7. Lev i lag- Evaluering 

Det er kommet gode tilbakemeldinger fra flere av aktivitetene- strikkeklubben, smykkedesign, cafe 

(spesielt søndagen) og akebakken/ grillingen. På andre aktiviteter var det ikke så godt oppmøte- 

bokbussen, middagsklubben og trimturen. Dette er 2 året vi arrangerer uten skolen og alt i alt så var 

velforeningen godt fornøyd og tenker at dette er noe vi kan videreføre uten at det blir for stor 

arbeidsmengde i forhold til deltagelse. 

Sak 8 Lagehelg og marked til høsten 

Velforeningen har fått forslag om å ha en «lagehelg» helgen 11.-13. oktober i  SIFhuset (arrangørene 

må ordne med påmelding og informasjonsskriv om tanker) og at vi har marked 2 uker etterpå – 25.- 

27. oktober i frikirkelokalene der folk kan selge brukt og nytt. Dette skal vi få til. 

Sak 9. Ballbingen/ Cageballbane 

- Velforeningen støtter arbeidet og Anita holder kontakten med skolen/ elevrådet angående 

arbeidet med cageballbanen. Hege undersøker eierforholdene.  

Sak 9. Stillestående saker – kan vi løfte noen av de inn på agenda eller avslutte sakene? 

-Facebooksiden  - bilder av utlånsutstyret  

-Varden- høyblokkerArbeidsgruppe i forhold til å være med i prosessen i 

forhold til infrasturktur, uteomådet, etc  

 

Sak.11  Møtekalender for 2023/24  

29.5.  

Sak 12. Eventuelt 

1. 17. mai Det arrangeres frokost som tidligere år til Borgtun 

musikkorps. 

2. Lekebyttekasse Hamna bydelsråd har bestilt lekebyttekasser i tillegg til bokbyttekasser. Vi tar 

saken inn på neste møte i forhold til om vi også skal gjøre det. 

 


